
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 15. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 820
Hvornår regner ministeren med, at politiet igen kan have fornødne ressourcer
til at håndtere sådanne episoder som beskrives i artiklen »Svendborg-betjent i
frontlinjen: - Vi kunne have taget FCK-bøller ud af spillet« fra Fyens.dk den 9.
august 2017, jf. politiledelsens udtalelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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